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Zápisnica  
z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva  

Obce Rimavské Janovce  zo dňa 11.1.2024. 
___________________________________________________________________________ 

Prítomní:  Poslanci : Ivan Cerovský, Mgr. Beáta Fülöpová, Alexander Nagy. Ing. Peter 

Kovács, Stanislav Krahulec, Tomáš Bozó.     

Neprítomní: Peter Fülöp ,   

Ďalší prítomní: Ing. Michaela Gembická, hlavný kontrolór obce,   

 Návrh programu OZ:  

1. Otvorenie a schválenie návrhu programu. 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice.   

3. Kontrola plnenia uznesení.  

4.  Prerokovanie žiadosti o dotáciu TJ Rimavské Janovce.  

5. Prerokovanie Dní obce v roku 2024.   

6. Prerokovanie prípravu  projektov v roku 2024.  

7. Prerokovanie termínu zhromaždenia občanov.  

8. Prerokovanie správy   z kontroly.  

9. Záver.  

K bodu 1. Otvorenie zasadnutia návrh programu. 

Rokovanie MZ  otvoril Roman Uhrin ,  starosta obce.  Privítal všetkých prítomných.  

Konštatoval, že  počet prítomných poslancov je  6 a OZ je uznášania schopné. 

Uznesenie č. 134/11/2024 
Obecné  zastupiteľstvo Obce Rimavské Janovce 

v súlade zo zákonom č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 

Schvaľuje:  
 
1. Otvorenie a schválenie návrhu programu. 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice.   

3. Kontrola plnenia uznesení.  

4.  Prerokovanie žiadosti o dotáciu TJ Rimavské Janovce.  

5. Prerokovanie Dní obce v roku 2024.   

6. Prerokovanie prípravu  projektov v roku 2024.  

7. Prerokovanie termínu zhromaždenia občanov.  
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8. Prerokovanie správy   z kontroly.  

9. Záver.  

 

Hlasovanie:                      za:        6 -  Ivan Cerovský, Mgr. Beáta Fülöpová, Alexander Nagy, 

Ing. Peter Kovács, Stanislav Krahulec, Tomáš Bozó 

                                         proti :                                  0                           

                                         zdržal sa:                             0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:   1-  Peter  Fülöp, 

Rozprava:  

Roman Uhrin  – predložil návrh programu na riadne rokovanie oz.  

 

K bodu 1. Otvorenie zasadnutia a návrh programu- doplnený bod programu  

Uznesenie č.  135/11/2024:   
Obecné  zastupiteľstvo Obce Rimavské Janovce v súlade zo zákonom č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. 

Schvaľuje:  
 

Doplnený bod do programu : Prerokovanie odpustenia poplatku za prenájom kultúrneho domu 

pre rímskokatolícku cirkev .  

Hlasovanie:                      za:        6 -  Ivan Cerovský, Mgr. Beáta Fülöpová, Alexander Nagy, 

Ing. Peter Kovács, Stanislav Krahulec, Tomáš Bozó 

                                         proti :                                  0                           

                                         zdržal sa:                             0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:   1-  Peter  Fülöp, 

Rozprava:  

Uhrin- predkladám bod na doplnenie od rímskokatolíckej cirkvi žiadosť  

K bodu 2. Určenie zapisovateľov a overovateľov zápisnice  

Uznesenie č.  136/11/2024:   
Obecné  zastupiteľstvo Obce Rimavské Janovce v súlade zo zákonom č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. 

Schvaľuje:  
Zapisovateľa: Mgr. Beáta Fulopová   

Overovateľova : Ing. Peter Kovács , Tomáš Bozó  

Hlasovanie:                      za:        6 -  Ivan Cerovský, Mgr. Beáta Fülöpová, Alexander Nagy, 

Ing. Peter Kovács, Stanislav Krahulec, Tomáš Bozó 

                                         proti :                                  0                           

                                         zdržal sa:                             0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:   1-  Peter  Fülöp, 

 

K bodu 4. Kontrola plnenia uznesení   

Uznesenie č.  137/11/2024:   
Obecné  zastupiteľstvo Obce Rimavské Janovce v súlade zo zákonom č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. 

Berie na vedomie :  
Pokladnica za predchádzajúce obdobie predložená  
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Hlasovanie:                      za:        6 -  Ivan Cerovský, Mgr. Beáta Fülöpová, Alexander Nagy, 

Ing. Peter Kovács, Stanislav Krahulec, Tomáš Bozó 

                                         proti :                                  0                           

                                         zdržal sa:                             0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:   1-  Peter  Fülöp, 

Rozprava:  

Uhrin- Pokladňa za december je predložená  

 

K bodu 5. Prerokovanie žiadosti o dotáciu z rozpočtu obce od TJ Rimavské Janovce  

Uznesenie č.  138/11/2024:   
Obecné  zastupiteľstvo Obce Rimavské Janovce v súlade zo zákonom č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. 

A. Schvaľuje:  

 
Dotáciu z rozpočtu obce 2024 vo výške 2500.-Eur na organizovanie futbalových zápasov pre 

TJ Rimavské Janovce.  

Hlasovanie:                      za:        5 - Mgr. Beáta Fülöpová, Alexander Nagy, Peter  Fülöp, 

Ing. Peter Kovács, Stanislav Krahulec, Tomáš Bozó 

                                         proti :                                  1-  Ivan Cerovský,                            

                                         zdržal sa:                             0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:    0 -   

Rozprava:  

Uhrin- predkladá žiadosť od TJ Rimavské Janovce na dotáciu na organizovanie futbalových 

zápasov v roku 2024 vo výške 2500.-Eur, v roku 2023 im bola poskytnutá dotácia vo výške 

2584,77.-Eur  

Beata Fulopová – kolko je tam detí, aj chodia?  

Roman Uhrin- 14- 15 detí chodí na zápasy a trenovať  

Alexander Nagy – ja som za – treba ich podporiť  

Beata Fulopová – aj som za to že ich je potrebné podopriť  

Ivan Cerovský – ja som proti  

 

K bodu 6. Prerokovanie termínu a programu na Deň obce 2024  

Uznesenie č.  139/11/2024:   
Obecné  zastupiteľstvo Obce Rimavské Janovce v súlade zo zákonom č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. 

Schvaľuje :  
Termín 22.6.2024 

Program : omša v reformovanom kostole , súťaže pre deti, program – kapely, ozvučenie, 

súťaže pre dospelých, kone, cukrová vata, skákací hrad,  

Hlasovanie:                      za:        6 -  Ivan Cerovský, Mgr. Beáta Fülöpová, Alexander Nagy, 

Ing. Peter Kovács, Stanislav Krahulec, Tomáš Bozó 

                                         proti :                                  0                           
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                                         zdržal sa:                             0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:   1-  Peter  Fülöp, 

 

Rozprava :  

Uhrin: chcel by som už v predstihu začať riešiť den obce aby sme mali čas.  

Vhodný termín sme našli okolo Jána – 22.6.2024 je to sobota, hneď ráno by sme začali omšou 

v reforomovanom kostole, na prestriedanie  s tým že by sme pozvali Evanielickú farárku 

a Rímskokatolíckeho kňaza, program pre deti – súťaže ako bolo aj v roku 2023.  

 Nagy – som za to aby sme dodržali termín a spôsob omše  

Fulopová- navrhujem osloviť sl. Holíkovú mažoretku odprezentovaním programu  

Roman Uhrin- plánujem zapojiť aj deti do programu zo škôlky a školy  

Fulopová – súhlasím , nech si pripravia program v slovenskom aj maďarskom jazyku,  

Roman Uhrin- navrhujem ak máte dobrý typ na kapely tak ich skúsime oslovit  

Beata Fulopová – navrhujem zaradiť teraz súťaže nejaké napr. Pílenie dreva, pitie nápojov na 

čas , prípadne osloviť moderátora  

 

K bodu 7. Prerokovanie prípravu projektov na rok 2024 

Uznesenie č.  140/11/2024:   
Obecné  zastupiteľstvo Obce Rimavské Janovce v súlade zo zákonom č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. 

 

 Schvaľuje:  

  

Prípravu projektov na rok 2024 :  

Rozhľadňa ( 0 % spoluúčasť)  

Vodovod a kanalizácia na Močiari  

Rekonštrukcia chodníkov v obci na hlavnej ulici  

Projektová dokumentácia k zlepšeniu energetickej náročnosti budov.  

 

Hlasovanie:                      za:        6 -  Ivan Cerovský, Mgr. Beáta Fülöpová, Alexander Nagy, 

Ing. Peter Kovács, Stanislav Krahulec, Tomáš Bozó 

                                         proti :                                  0                           

                                         zdržal sa:                             0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:   1-  Peter  Fülöp, 

 

Rozprava:   

Roman Uhrin- Predložil stav rozpracovaných projektov na ktorých plánuje v roku 2024 

pracovať a zapojiť sa do výziev na získanie NFP. PD na chodníky musíme dať prerobiť lebo 

je tam problém s vodou a mostíkmi, takto by to nebolo možne podať  
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Stanislav Krahulec- ja som za rozhľadňu, a navrhujem altánok z Jánošíkov rozobrať 

a preložiť inde, pretože sa tam zhromažďuje mládež a je hlučná  

Alexander Nagy-  Mali by sme si stanoviť krátkodobé a dlhodobé ciele,  

Peter Kovács- pri príprave projektov nevieš či to bude alebo nebude oprávnený výdavok  

Roman Uhrin- musíme mať projekty pripravené v predstihu aby sme mali dostatok času na 

žiadosti  

Alexander Nagy – mali by sme dať pozrieť pd na kanal na Močiari,  

Roman Uhrin- v tomto programovom období bude vodovod a kanál spojený vo výzve takže 

budeme pracovať na obnovení a prepracovaní PD  

Peter Kovács – ja som za chodníky a rozhľadňu,  

Roman Uhrin- pri rozhľadni je jeden problém  - je ťažké zohnať firmu ktorá by sa prihlásila 

do VO a vedela zrealizovať,  

 

Uznesenie č.  141/11/2024:   

Obecné  zastupiteľstvo Obce Rimavské Janovce v súlade zo zákonom č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. 

 

Schvaľuje :  

24.1.2024 – termín zhromaždenia obyvateľov obce  

Schvaľuje:  

Vymáhať nezaplatené poplatky za komunálny odpad za rok 2023 aj u tých ktorý nemali 

pridelený Q kod.  

 

Hlasovanie:                      za:        6 -  Ivan Cerovský, Mgr. Beáta Fülöpová, Alexander Nagy, 

Ing. Peter Kovács, Stanislav Krahulec, Tomáš Bozó 

                                         proti :                                  0                           

                                         zdržal sa:                             0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:   1-  Peter  Fülöp, 

 

Rozprava:  

Roman Uhrin – predkladám podklady k odpadom za rok 2023 vypracované ekonómkou , je 

tam zobrazené príjem v eurách, výdaj na smeti, celkový príjem aj s vymoženými 

pohľadávkami za minulé roky,  predkladáme zoznam obyvateľov, ktorý nemajú Qkod ale ani 

nemali smeti ale bol i m vyrúbený poplatok – ako s nimi naložiť – či predmetnú sumu 

vymáhať alebo len alikvotnú časť im započítať za prvé tri mesiace kým ešte nebol zavedený 

zber na Qkódy.  

 plánujem stretnutie s občanmi aby sme mali možnosť im vysvetliť hlavne smeti  

Beata Fulopová – je potrebné stretnutie s občanmi lebo nevedia, najlepšie ešte v januári  

Alexander Nagy – navrhujem tiež január ale s dobre pripravenými podkladmi aj 

s vyúčtovaním za elektrinu nech vieme či sa nám oplatilo nesvietiť od 23:00 .  

 

K bodu 8. Prerokovanie správy z kontroly  

Uznesenie č.  142/11/2024:   
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Obecné  zastupiteľstvo Obce Rimavské Janovce v súlade zo zákonom č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. 

 

Berie na vedomie :  
Správu z kontroly o výsledku hospodárenia na vybratých položkách z rozpočtu obce 

Rimavské Janovce  

Hlasovanie:                      za:        6 -  Ivan Cerovský, Mgr. Beáta Fülöpová, Alexander Nagy, 

Ing. Peter Kovács, Stanislav Krahulec, Tomáš Bozó 

                                         proti :                                  0                           

                                         zdržal sa:                             0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:   1-  Peter  Fülöp, 

Gembická – predložila správu z kontroly  

 

K bodu – rôzne – doplnený bod do rokovania- prerokovanie odpustenia poplatku za 

prenájom kultúrneho domu pre rímskokatolícku cirkev  

Uznesenie č.  143/11/2024:   
Obecné  zastupiteľstvo Obce Rimavské Janovce v súlade zo zákonom č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. 

 

Schvaľuje :  
Bezplatný prenájom kultúrneho domu pre rímskokatolícku cirkev.  

Hlasovanie:                      za:        6 -  Ivan Cerovský, Mgr. Beáta Fülöpová, Alexander Nagy, 

Ing. Peter Kovács, Stanislav Krahulec, Tomáš Bozó 

                                         proti :                                  0                           

                                         zdržal sa:                             0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:   1-  Peter  Fülöp, 

 

Uhrin- Predložil na prerokovanie žiadosť od rímskokatolíckej cirkvi na bezplatný prenájom 

KD jednorázovo,  

Beata Fulopová – navrhujem postupovať ako minulý rok – odpustiť  

Alexander Nagy – aj súhlasím je to pre nás reprezentácia  

Tomáš Bozó – aj ja súhlasím   

Ivan Cerovský – súhlasím  

Roman Uhrin- budeme aktualizovať smernicu o prenájme priestorov kde vieme zahrnúť aj 

tieto kresťanské organizácie  

 

Rôzne diskusia :  

Stanislav Krahulec- chcel by som sa informovať za žalobu od jedného nášho občana v akom 

je to riešení , lebo ma obťažuje a neustále osočuje  

Roman Uhrin- to je ešte na súde zatiaľ nemáme žiadny posun v tomto prípade , zámenná 

zmluva je už zavkladovaná – takže cesta na novej ulici je už v našom vlastníctve  

Beata Fulopová – navrhujem riešiť situáciu s multifunkčným ihriskom – je v dezolátmon 

stave,  

Roman Uhrin- budeme postupovať podľa Vašich návrhov, ale  plánujeme ho demontovať 

a prípadne tú plochu zaasfaltovať a namontovať basketbalové koše, nakresliť čiary aby sa to 

dalo používať.  

Stanislav Krahulec- navrhujem urobiť lavičky  na cintorínskej ulici,  
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Roman Uhrin- Plánujeme už na tom pripravenom mieste na pieskovisko spraviť menší 

altánok s lavičkami,  

Beata Fulopová – súhlasím zo zriadením posedenia na cintorínskej ulici  

Roman Uhrin- včera nám bolo oznámené, že sme prešli finančnou kontrolou na projekt 

rozšírenie verejného osvetlenia  na Cintoríne, projekt je financovaný 95 % z MAS 

CEROVINA 

Alexander Nagy – do kedy bude obmedzené svietenie v obci ?  

Roman Uhrin- pripravujeme vyúčtovanie za elektriku v nasledujúcich dňoch budeme vidieť 

ako sme ušetrili , budeme mať ucelený rok a budeme vedieť posúdiť či sme ušetrili alebo nie, 

ale musíme zháňať finančné prostriedky na dofinancovanie kanalizácie a Čov   

Ivan Cerovský – pre porovnanie ked napríklad ušetrime z elektrinu 3000ti. eur ale na šport 

chválime 2500.-Eue a šport je pre pár detí a verejné osvetlenie pre všetkých ,  

Roman Uhrin- na ČOv neviem ušetriť  máme vysoké náklady na elektriku tam,  

Alexander Nagy – chcel by som podotknúť,  že pre budúcnosť by som navrhoval prípravu 

zvyšovania daní z nehnuteľností . reps. Prípravu VZN nenechávali na decembrové rokovanie,  

ale venovali sa tejto téme už v septembri aby bol dodatok času na prerokovanie a dobre 

pripravené podklady aj s porovnaním z druhými okolitými obcami  

Ivan Cerovský – nemusíme zvyšovať dane ked zvyšujú všetci okolo  

Peter Kovács- dobrá pripomienka s prípravou VZN v predstihu aby sme vedeli to 

v dostatočnom predstihu prerokovať  

Roman Uhrin- v súčasnosti sa pripravuje zákon o povinnom zvyšovaní daní priamo úmerne 

inflácii, potom už nebudeme musieť prerokovávať  VZN o daniach bude to určovať štát 

zákonom,  

Roman Uhrin- momentálne dofinancujeme každý rok ČOV, škôlku, a školskú jedáleň,  

Ivan Cerovský – ale nemáme stratový rozpočet  

Roman Uhrin- do budúcnosti plánujeme zlepšovať finančnú situáciu obce 

 

Záver:  

 

Na záver  poďakoval všetkým za účasť a ukončil zasadnutie OZ.  

Zasadnutie OZ bolo ukončené o 21:00 hod  

 

 

Zapísal:          Mgr. Beáta Fulopová                  ................ 

 

Dňa     12.1.2024            Roman Uhrin starosta obce ........................................ 

 

 

Overovatelia:  

 

 

 

Ing. Peter Kovács                 ...............................................      

                                      

Tomáš Bozó               ................................................... 


